
Protokół Nr 14/2019 

 
z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 17 grudnia 2019 r. godz. 15.07 – 15.12 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Mariusz Łata 

otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności.  

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu  

20 grudnia 2019 r. w sprawach: 

 

1) określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski w roku szkolnym 

2019/2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski  

na 2020r. 

 

 

 

3) Wieloletniej Prognozy Finansowej   

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2020 -2029. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Radny D. Kaszuba – zwrócił się z zapytaniem, 

dlaczego w uzasadnieniu do uchwały  

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski  

w roku szkolnym 2019/2020 wzięto pod uwagę 

uśrednione ceny jednostkowe paliw,  

jakie obowiązywały na stacjach paliw w dniu  

06 grudnia 2019 r. w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

Pan - J. B. Malinowski wyjaśnił, że ceny paliw są 

ruchome. Należało przyjąć konkretną datę. Został 

przyjęty termin 6 grudnia 2019 r. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. 

(w złączeniu do protokołu)  

 

Członkowie Komisji stosunkiem głosów: 5 za, przy 

braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach 

wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowali 

przedmiotowy projekt uchwały. (w złączeniu do 

protokołu) 

 

Członkowie Komisji stosunkiem głosów: 5 za, przy 

braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach 

wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowali 

przedmiotowy projekt uchwały. (w złączeniu do 

protokołu) 
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II. 

 

 

 

Sprawy różne. 

 

 

 

Radny A. Pałka  zauważył, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa nie stwierdziła żadnych 

niedociągnięć ani braków i pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego oraz projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020-2029 . 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 

 

Magdalena Połetek      

                                                             Przewodniczący Komisji 

 

 

                                                              Mariusz Łata 


